
Město Příbram Pro 'ednání ZM
Odbor vnitřních věcí 24.04.2023

Název bodu jednání:

Osadní výbor Příbram VI — Březové Hory — volba předs

Předkládá: Mgr. Jan Konvalinka, starosta města

Zpracovala: Mgr. Ivana Novotná-Kuzmova' DiS. vedoucí OW

Napsala: Ivana Makošová

-

Návrhy na usnesení:
ZM v o ] í

předsedkyni Osadního výboru Příbram VI — BřezovéHory:—

Dúvodová zpráva:
onvalinka, starosta města, předkládá zastupitelstvu návrh na

zvoleníF
předsedkyní Osadního výboru Příbram VI — Březové Hory. Zastupitelstvo m s | ram

na svem zasedání dne 13.03.2023 zvolilo členy a předsedy zřízených osadních výborů kromě
Osadního výboru Příbram VI — Březové Hory, kde došlo ke zvolení pouze 5členů a u Osadního výboru
Brod nedošlo ani ke zvolení členů, protože se zatím přihlásili pouze dva členové. Na Březových
Horách proběhla volba předsedkyně na veřejném jednání, které se konalo dne 11.04.2022 — viz zápis.

Příloha:

Zápis z veřejného jednání Osadního výboru Březové Hory ze dne 11.04.2023
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“ — Veřejná schůze Osadního výboru Březové Hory

 
“, . , _ dne 11.dubna 2023
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Zápis

Přítomni členové: A. Smejkalová, H. Brůčková, H. Chromá, J. Soukupová, J. Horák

Hosté: J. Konvalinka (starosta Příbrami), M. Peterka (2. místostarosta Příbrami), veřejnost
Místo: Salonek restaurace Na Vršíčku

1) Úvod

Členka osadního výboru Helena Brůčková přivítala účastníky schůze Osadního výboru Březové

Hory (Osv BH) a představila program schůze.

J. Konvalinka účastníky schůze taktéž přivítal.

2) Představení se členů Osv BH, voiba předsedy

Jednotliví členové OsBH se představili v pořadí dle abecedy_deklarovala kandidaturu

na předsedkyni. Poté T. Mosler zahájil volbu (aklamacf). Hlasovali přítomní s trvalým bydlištěm na

Březových Horách.
PřivoIb-apředsedkyni csv BH bylo 17 hlasujících pro, 0 proti, 2 se zdrželi.

3) Diskuse s vedením města

Dotazy přítomných občanů směřovaly především k rekonstrukci Prokopské ulice a náměstí J. A.
Alise. V případě rek. Prokopské ulice J. Konvalinka přislíbil informačnl tabulí o stavbě

(harmonogram rekonstrukce) při vjezdu do Prokopské ulice, 05V BH vyvěšení informací na
nástěnce na náměstí. Dále byli přítomní zástupci města upozorněni na problematiku staré nádrže

na vodu proti Prokopskému kosqu a možnost jejího zavezení a následné revitalizace

bezprostředního okolí během rekonstrukce Prokopské ulice. M. Peterka přislíbil další kroky v této
věci. V souvislosti s rekonstrukcí náměstí J. A. Alise vyjádřili občané obavu z nedostatečného počtu
parkovacích míst a nevhodně vyřešené autobusové zastávky (dle vítězného návrhu architektonické

soutěže). J. Konvalinka přítomné ujistil, že o připomínkách k vítěznému návrhu ví a pracovní

skupina, k tomuto účelu ustanovené, pracuje na jejich zapracování.

Dále se řešila nutnost vydlážděnl ulic Pod Struhami. Na Struhách a Spálená, oprava zdi v Husově

ulici, rekonstrukce sociálního zařízení v budově Knihovny a možnost dodání pytllků na psí
exkrementy.

Zapsala A. Smejkalová. Březové Hory dne 11.4. 2023
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